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Referat af bestyrelsesmøde d.16.01.23   kl. 18.30 – 20.30 

 
 

O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Forplejning:       Jan 

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYP

E 

TID REFERAT 

FRAVÆRENDE  MIKKEL 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

David O/B 18.30 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Sisse  18.35-18.50 Elevrådet fortæller at de har kikket på 

trivselsmålingen. Der blev talt om 

medbestemmelse, faglig trivsel og spændende 

undervisning. Derudover blev der talt om hvorfor 

der ikke er så meget mobning på Gullestrup 

skole.  

3. Princip for 

forældrerådsindsamling  

 

Sisse D 18.50-19.15 Vi havde en snak om hvordan pengene, der 

indsamles, bliver anvendt bedst. For ikke at stå 

med et større beløb som skal brændes af i 

slutningen af 6. klasse. David gør opmærksom på 

at de enkelte forældre skal have sine udgifter 

refunderes når de f.eks. har bagt til madboden.  

Sisse finjusterer principperne. 
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4.  Antimobbestrategi 

 

Sisse D 19.15-19.45 Vi kikkede på vores nuværende 

Antimobbestrategi. Den er lidt lang og svær at 

overskue. 

Sisse fremlagde forslag til en revurderet udgave. 

Der igangsættes en proces med elevrådet for at 

elevernes stemme får en plads i strategien. 

5.  Handleplaner Brown out  

 

Jan/Bjarne 

 

O 19.45-19.55 Handleplanerne blev gennemgået og bliver rettet 

til i forhold til bestyrelsens kommentarer. 

6. Busforbindelser Gullestrup Gitte D 19.55-20.10 Gitte har lavet et godt høringssvar, som 

bestyrelsen godkendte. David sender det afsted. 

7. APV Dagtilbud Jan O 20.10-20.15 Er gennemgået på sidste møde. 

8. Nyt fra Gullestrup Børnecenter  O 20.15-20.25 Formanden 

David fortalte om skoleudviklingssamtalen.  

 

Ledelsen 

Sisse: Vi bygger stadig om og håber snart at 

kunne komme tilbage til kontorerne.  

Vi er snart færdig med MUS. Derudover deltager 

skole og SFO i en ny møde at lave APV på.  

Der er afholdt skoleudviklingssamtale med 

deltagelse af forvaltningen og formanden for 

Børne Familie udvalget. En positiv oplevelse. 

 

Jan: Vi har ansat ny pædagog i vuggestuen som 

starter d. 1. februar. Vi arbejder fortsat med at 

sætte Meldgaard i stand. Vi er så småt begyndt at 

pakke. Vi forventer at vuggestuen er på plads i de 

nye lokaler 1. april. 

Medarbejderne 

Alt godt. 

 

9. Eventuelt og punkter til næste       

møde d.  

 

David  B 20.25-20.30 Pia efterspørger Kursus i digital dannelse. 

Det gode frokostmåltid i børnehaven.  

Tilbagemelding fra Tour de bestyrelse 

 


